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طی پنج ماه اول امسال اتفاق افتاد؛

افزایش ۱۸ درصدی تردد در راه های 
استان مرکزی 

راه  و  فنی  دباغچی: معاون  تهمینه   – اراک 
روستایی اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای 
در  تردد  درصدی   ۱۸ افزایش  از  مرکزی  استان 
راه های استان طی پنج ماه اول امسال نسبت به 

مدت مشابه سال گذشته خبر داد.
وشهرسازی  راه  وزارت  خبری  گزارش پایگاه  به 
)مرکزی(، محمد محسنی معاون فنی و راه روستایی اداره 
کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان مرکزی با اشاره 
به تردد بیش از ۹۵ میلیون و ۳۸۵ هزار انواع وسایل نقلیه 
از محورهای مواصلاتی استان اظهار داشت: در پنج ماه 
نخست امسال نسبت به مدت مشابه آن در سال گذشته، 
تردد در راه های استان با رشد ۱۸ درصدی همراه بوده 
است. وی افزود: بر اساس تحلیل تردد در ۶۸ محور شریانی 
مجهز به تردد شمار آنلاین، از مورخ یکم فروردین تا یکم 
شهریور ماه امسال، در مبادی ورودی استان بیش از ۱۸ 
میلیون و ۹۰۶ هزار و در خروجی ها بیش از ۱۸ میلیون و 
۴۲۹ هزار تردد به ثبت رسیده است که به ترتیب حاکی 
از افزایش ۴ و ۲ درصدی نسبت به پنج ماهه اول سال 
گذشته دارد. معاون فنی و راه روستایی اداره کل راهداری و 
حمل و نقل جاده ای استان مرکزی در تکمیل بیانات خود 
گفت: استان مرکزی بر اساس ترددهای بین استانی در 
رتبه سوم کشوری قرار دارد که این مسأله نشان از موقعیت 
استراتژیک منطقه ای و اهمیت کریدورهای ارتباطی در این 
استان دارد. وی تصریح کرد: حدود ۲۴ درصد از مجموع 
تردد انجام شده ، سهم تردد وسایل نقلیه سنگین با ثبت 
۲۳ میلیون تردد می باشد که نسبت به مدت مشابه سال 
گذشته با افزایش هفت درصدی همراه بوده است. به گفته 
محسنی محورهای شازند-اراک با سه میلیون و ۹۹۴ هزار 
تردد، اراک-سلفچکان با سه میلیون و ۹۷۲ هزار تردد و 
آزادراه تهران-ساوه با سه میلیون و ۶۹۶ هزار تردد، رتبه 
اول تا سوم بیشترین تعداد عبور و مرور از جاده های استان 
اساس  بر  افزود:  داده اند. وی  اختصاص  بخود  را  مرکزی 
داده های ترافیکی مرکز مدیریت اطلاعات راههای اداره کل 
راهداری و حمل و نقل جاده ای استان مرکزی، میانگین 
سرعت ثبت شده در محورهای مواصلاتی تحت پوشش، 
با ۸/۸۸ کیلومتر بر  برابر  طی پنج ماه اول سال جاری 
ساعت بوده که از میانگین سرعت در سطح راه های کشور 
۱۰ کیلومتر بر ساعت بیشتر است، لذا امیدواریم با ارتقای 
سامانه های هوشمند نظارتی و ثبت تخلفات سرعت در 
امتداد جاده ها، ضمن افزایش شاخص های بازدارندگی، روز 
به روز شاهد کاهش میانگین سرعت خودروهای عبوری 

و در نتیجه شاهد کاهش تعداد و شدت تصادفات باشیم.

طرحهای هادی روستاهای زلزله زده 
درنشست رئیس اداره گاز رامیان با 

رئیس بنیاد مسکن شهرستان بررسی شد
گرگان- عبد الحمید جرجانی رئیس اداره گاز 
با رئیس  بنیاد مسکن   با حضور درمحل  رامیان  

بنیاد  شهرستان  دیدار و گفتگو کرد.
این  گفت:در  نشست  این  اهداف  خصوص  در  وی 
جلسه که به منظور بررسی طرحهای هادی روستاهای 
زلزله زده و تغییرات ایجاد شده در این روستاها برگزار شد 
مقررگردید فایلهای همه روستاهای شهرستان دریافت تا 
نسبت به بررسی خطوط تغذیه گاز روستاها و تغییرات 
ایجاد شده اقدام شودتادرصورت نیاز،برای توسعه شبکه این 
روستاها برنامه ریزی لازم صورت پذیرد.جرجانی در ادامه 
در خصوص آمادگی اداره گاز شهرستان در زمینه ورود به 
ایام سرد سال افزود: این اداره گازهمچون سنوات گذشته 
درطول ایام گرم سال ، تعمیرات اساسی یا اورهال تمامی 
ایستگاههای تقلیل فشارگاز TBSوCGS  شهرستان 
را به اتمام رسانده که درحال حاضردراین زمینه مشکلی 
شریف  مردم  به  رسانی  خدمت  وآماده  نداشته  وجود 
شهرستان در ماههای  سرد سال هستیم.رئیس اداره گاز 
ایستگاه MRS صنایع نیزدرشرف  رامیان اظهارداشت: 
انجام تعمیرات است که بخشی از آن انجام شده وایستگاه 

باقی مانده نیز تا پایان این هفته به اتمام خواهند رسید.

"جاری حیات"

 با سابقه ترین برنامه رادیویی 
با موضوع مصرف بهینه آب

اصفهان- یحیی  مرادیان: در هشت سال گذشته 
مدیریت  آموزشی  برنامه  دقیقه  هزار   2۸ از  بیش 
مصرف بهینه آب در قالب برنامه "جاری حیات" از 

صدای مرکز اصفهان پخش شده است. 
رییس خانه فرهنگ آب شرکت آب و فاضلاب استان 
اصفهان گفت: برنامه "جاری حیات" قدیمی ترین و باسابقه 
با  فاضلاب  و  آب  شرکت  که  است  رادیویی  برنامه  ترین 
آنتن می رود.   تولید کرده و روی  مشارکت صدا و سیما 
برنامه  پخش  و  تولید  که  این  به  اشاره  با  تشیعی  زهره 
جاری حیات از خرداد ۱۳۹۳ آغاز و در طول این سال ها 
بدون وقفه از صدای مرکز اصفهان پخش شده است افزود: 
در این مدت ۲۱۱۸ برنامه معادل ۲۸ هزار و ۴۷۰ دقیقه 
محتوای آموزشی و سرگرمی تولید و به مخاطبان عرضه 
شده است. وی هدف این برنامه را ترغیب مشترکین به 
مصرف بهینه آب عنوان کرد و افزود: در مدت هشت سال 
تولید و پخش برنامه جاری حیات سعی شده تا با استفاده 
از ظرفیت نویسندگان، تخبگان، هنرمندان، شعرا و اصحاب 
رسانه، راه کارهای گوناگون مصرف بهینه آب به قشرهای 
مختلف مردم آموزش داده شود. وی با اشاره به ترغیب بهره 
برداران مختلف به مصرف بهینه آب گفت: در برنامه جاری 
حیات با مشترکین کم  مصرف در بخش خانگی، صنعت و 
کشاورزی در خصوص چگونگی راهکارهای مصرف بهینه آب 
گفتگو شده و به عنوان الگو در مصرف درست آب به مردم 
معرفی شدند . تشیعی به اهمیت ترغیب کودکان و نوجونان 
به مصرف بهینه آب در برنامه جاری حیات پرداخت و گفت: 
در این برنامه آموزش کودکان و نوجونان در خصوص درست 
مصرف کردن آب از اهمیت خاصی برخوردار بوده به طوری 
که در سال های قبل از شیوع ویروس کرونا بسیاری از برنامه 
های جاری حیات با حضور کودکان و نوجوانان تولید می شد.

نصب شیرآلات و تجیهزات کاهنده 
مصرف در بیمارستان های میناب و 

پارسیان

پور: مدیرعامل  حسین  کیوان  بندرعباس- 
شرکت آب و فاضلاب هرمزگان از نصب شیرآلات 
پدالی و ابزار آلات کاهنده مصرف در بیمارستان 

های پارسیان و میناب خبر داد.
به گزارش روابط عمومی و آموزش همگانی شرکت 
آب و فاضلاب هرمزگان، امین قصمی افزود: این اقدام 
در راستای کاهش مصرف آب و همچنین کاهش انتقال 

ویروس از طریق لمس شیر آب صورت گرفته است.
به گفته وی، شرکت آب و فاضلاب هرمزگان در ادوار 
گذشته اقدام به نصب تجهیزات کاهنده و شیرهای پدالی 
در اماکن عمومی کرده بود که اخیرا در راستای حمایت از 
کادر درمان و همچنین جلوگیری از انتقال ویروس کرونا 
در مکان های پر خطر از جمله بیمارستان ها نصب این 

شیرآلات انجام شده است.
بیان  با  فاضلاب هرمزگان  و  مدیرعامل شرکت آب 
اینکه پیش تر شیرآلات پدالی و ابزارهای کاهنده مصرف 
در بیمارستان های بندرعباس نصب شده بود، گفت: با 
برنامه ریزی صورت گرفته نصب شیرآلات در شهرستان 
های هرمزگان نیز آغاز شده که در این مرحله بیمارستان 
های پارسیان و میناب به این شیرآلات و ابزار کاهنده 

تجهیز شدند.
قصمی، ارزش شیرآلات نصب شده را بیش از یک 

میلیارد ریال عنوان کرد.

راه اندازی سامانه "پایش و مدیریت 
رخدادها" در شرکت توزیع نیروی 

برق جنوب استان کرمان

کرمان- به گزارش روابط عمومی شرکت توزیع 
نیروی برق جنوب استان کرمان، روح الله مظفری، 
زیرساخت  و  پشتیبانی  و  توسعه  گروه  رئیس 
اندازی  راه  از  امنیت  و  اطلاعات  فناوری  خدمات 
سامانه پایش و مدیریت رخدادها در این شرکت 
خبر داد و گفت: امروزه با گسترش فنآوری اطلاعات 
در زندگی بشر و وابستگی هر چه بیشتر کسب و 
کار به آن، محافظت از اطلاعات به منزله شاهرگ 

حیاتی یک صنعت مدرن، محسوب می گردد.
و  ترین  ارزش  با  ها  سازمان  اطلاعات  افزود:  وی 
حساس ترین دارایی شان به شمار می رود در همین 
راستا، نصب سامانه امنیت اطلاعات و مدیریت رخدادها 
با قابلیت پایش شبکه با حمایت مدیر عامل در شرکت 
توزیع نیروی برق جنوب استان کرمان، راه اندازی گردید.
از  کرد:  خاطرنشان  خود  سخنان  ادامه  در  مظفری 
قابلیتهای این سامانه می توان به پایش شبکه سازمان، 
و  شبکه  امنیتی  وضعیت  از  بلادرنگ  هشدار  نمایش 
رخدادهای جاری اشاره نمود. وی اضافه نمود: هم اکنون 
که نرم افزار "سامانه پایش و مدیریت رخدادها" مستقر 
شده کلیه لاگ های تجهیزات در شبکه، جمع آوری و 
پس از انجام مراحل نرمال سازی، لاگ های غیر ضروری 
نیز ثبت و نگهداری  بالا  با اهمیت  حذف و لاگ های 
خواهند شد. روح الله مظفری تصریح کرد: با کمک نرم 
افزار مذکور، حوادث غیر متقربه در کمترین زمان مشکل 
شناسایی و تیم های تصمیم گیری و اجرایی سازمان 
برای رفع مشکل، اقدام و امنیت را بلافاصله برقرار خواهند 
نمود و همچنین با استفاده از سامانه فوق و در صورت 
اهمیت لاگ های موجود،  اساس درجه  بر  بروز حمله 
علاوه بر کمک به حل مشکل امکان اقدامات پیشگیرانه 

در دستور کار قرار خواهد گرفت.

بهره برداری از ۳ دستگاه خودروی 
گشت و کنترل خطوط سازمان 

حمل ونقل بار و مسافر شهرداری قدس

شهرستان قدس- مژگان علیقارداشی: رییس 
سازمان مدیریت حمل و نقل بار و مسافر شهرداری 
قدس از خرید و بهره برداری از ۳ دستگاه خودروی 
گشت و بازرسی و کنترل خطوط تحت نظارت این 

سازمان خبر داد.
مدیریت  سازمان  رییس  شاه محمدی،  ابوالقاسم 
این  در  قدس  شهرداری  مسافر  و  بار  حمل و نقل 
خصوص گفت: این سازمان مفتخر است که در راستای 
خدمت رسانی به مردم و شهروندان شریف و گرانقدر شهر 
قدس گام بر می دارد. وی در ادامه گفت: با پیگیری به 
عمل آمده از سوی سازمان و با بودجه ای بالغ بر ۴ میلیارد 
ریال از سوی شهرداری قدس ۳ دستگاه خودروی پژو 

جی ال ایکس صفر کیلومتر خریداری شده است. 
شاه محمدی بیان داشت: این ۳ دستگاه خودروی پژو 
جهت بهره برداری و ارائه خدمات مطلوب و شایسته به 
ناوگان حمل و نقل و شهروندان و مردم شریف قدس در 
اختیار واحد گشت و بازرسی و کنترل خطوط سازمان 

قرار گرفت.

اخبار ایراناخبار ایران در اختتامیه کنفرانس تحول دیجیتال صورت گرفت:

درخشش فولاد مبارکه در بزرگترین رویداد ملی حوزه تحول دیجیتال
اصفهان – یحیی مرادیان: شرکت فولاد مبارکه 
ملی  ارزیابی  پنجمین  و  بین المللی  کنفرانس  در 
برنزین  تندیس  دریافت  به  موفق  دیجیتال  تحول 
مدیریت  تقدیرنامه  و  دیجیتال  زُبدگی   2 سطح 
زرین  تندیس  همچنین  شد؛  کرونا  دوران  در  کار 
رهبری دیجیتال و تندیس برنزین سطح یک زُبدگی 
دیجیتال به شرکت بین المللی مهندسی سیستم ها 
و اتوماسیون ایریسا وابسته به شرکت فولاد مبارکه 

رسید.
به گزارش خبرنگار فولاد، اختتامیه کنفرانس بین المللی 
بزرگ ترین  که  دیجیتال  تحول  ملی  ارزیابی  پنجمین  و 
رویداد و گردهمایی نخبگان کشور در حوزه تحول دیجتال 
تهران  دانشگاه  مدیریت  دانشکده  در  می شود،  محسوب 
برگزار شد و شرکت فولاد مبارکه به عنوان تنها شرکت 
موفق  دیجیتال  تحول  ملی  ارزیابی  پنجمین  در  تولیدی 
و  دیجیتال  زُبدگی   ۲ سطح  برنزین  تندیس  دریافت  به 
همچنین  شد.  کرونا  دوران  در  کار  مدیریت  تقدیرنامه 
تندیس زرین رهبری دیجیتال و تندیس برنزین سطح یک 
زبدگی دیجیتال به شرکت بین المللی مهندسی سیستم ها 
و اتوماسیون ایریسا که وابسته به شرکت فولاد مبارکه است 

اهدا گردید.
در این کنفرانس بین المللی که به مدت دو روز برگزار 
شد، افراد صاحب نام حوزه تحول دیجیتال همچون مهدی 
شامی زنجانی عضو هیأت علمی دانشگاه تهران، آرمند بابلی 
عضو هیأت علمی مؤسسه ملی علوم کاربردی لیون فرانسه، 
سپهر قاضی نوری عضو هیأت علمی دانشگاه تربیت مدرس، 
محمدرضا آراستی عضو هیأت علمی دانشگاه شریف، شهاب 
جوانمردی مدیرعامل شرکت پیاده سازی تحول دیجیتال، 
عماد قائنی، حمیدرضا مختاریان و ... حضور داشته و در 
تحول  حوزه  دستاوردهای  جدیدترین  تخصصی  پنل های 

دیجیتال را مورد بررسی قرار دادند.
تحقق فولاد مبارکه هوشمند هدف اصلی اجرای 

طرح تحول دیجیتال
خصوص  در  مبارکه  فولاد  شرکت  تکنولوژی  معاون 
دریافت تندیس بلورین تحول دیجیتال در سطح یک ضمن 
تبریک به کارکنان و ذی نفعان این شرکت و قدردانی از 
مدیرعامل جهت پشتیبانی و حمایت از اجرای این طرح 
اظهارکرد: دریافت تندیس برنزین سطح ۲ زُبدگی دیجیتال 
به عنوان تنها شرکت تولیدکننده در نخستین سال آغاز این 

مسیر تحولی، اتفاق بسیار ارزشمندی است. 
سید مهدی نقوی در حاشیه این رویداد در خصوص 
حضور شرکت فولاد مبارکه در پنجمین ارزیابی ملی تحول 

افزود:  شد،  اجرایی  تهران  دانشگاه  توسط  که  دیجیتال 
مسیر  در  مداوم  حرکت  منظور  به  مبارکه  فولاد  شرکت 
ارزیابی  بلوغ، همواره خود را در معرض نظام های  رشد و 
و ممیزی های ملی و بین المللی قرار داده و هیچ گاه موضوع 
دریافت جایزه اولویت نخست این شرکت نبوده است، بلکه 
مدیریتی  الگوی  یک  چارچوب  در  حرکت  اصلی  هدف 

نظام مند و یک پارچه در کل سازمان است.
وی خاطرنشان کرد: همانگونه که می دانید طرح تحول 
دیجیتال شرط بقاء در بازارهای بین المللی و در راستای 
استراتژی جهان تراز بودن سازمان بوده و هدف از اجرای این 
طرح استفاده و نهادینه کردن تکنولوژی های نوظهور انقلاب 

صنعتی چهارم و ایجاد فولاد مبارکه هوشمند است.

طرح تحول دیجیتال اقدامی برنامه محور و در 
راستای استراتژی های فولاد مبارکه است

رئیس دفتر پروژه تحول دیجیتال شرکت فولاد مبارکه 
درخصوص دریافت تندیس برنزین سطح ۲ زبدگی دیجیتال 
و تقدیرنامه مدیریت کار در دوران کرونا ضمن تبریک به 
در  حاضر  ذی نفعان  کلیه  و  مبارکه  فولاد  بزرگ  خانواده 
طی  مبارکه  فولاد  شرکت  کرد:  اظهار  خود  اکوسیستم 
برداشته، موفق  سال های گذشته در هر مسیری که گام 

بوده است.
وی تأکید کرد: این دوره نیز که پنجمین دوره ارزیابی 
طرح تحول دیجیتال است، توسط ۳ نفر از اساتید دانشگاه 
تهران و متخصصین این موضوع در ۱۳ مردادماه به صورت 
مجازی برگزار شد و شرکت فولاد مبارکه موفق به دریافت 

تندیس ارزشمند برنزین سطح ۲ زُبدگی دیجیتال گردید.
علی کیانی در ادامه با اشاره به اقدامات صورت گرفته 
از سوی شرکت فولاد مبارکه که منجر به دریافت تندیس 
برنزین سطح ۲ زُبدگی دیجیتال شد، بیان داشت: شرکت 
فولاد مبارکه جهت آمادگی برای شرکت در این ارزیابی، ۱۰ 
کارگروه از مدیریت های مختلف را تشکیل داد و بیش از 
۵۵۰ نفر-ساعت برای فرآیند خودارزیابی، تهیه مستندات 
با  ارزیابی  این  برای شرکت در  و جمع آوری مدارک لازم 

همراهی دبیرخانه زمان صرف کرد.
رئیس دفتر پروژه تحول دیجیتال شرکت فولاد مبارکه 
ادامه داد: جایزه تحول دیجیتال مدل ۲۰۲۰۰ به منظور 
اندازه گیری بلوغ دیجیتال شرکت ها و بنگاه های کسب و 
کار برگزار می شود که شامل ۴ بخش رهبری دیجیتال، 
اقدامات  مدیریت  و  دیجیتال  زُبدگی  دیجیتال،  نوآوری 
در دوران کروناست که فولاد مبارکه در ۲ بخش زُبدگی 
دیجیتال و مدیریت اقدامات در دوران کرونا در این دوره 

شرکت کرده است.

اهواز- رحمان محمدی: سرپرست شهرداری اهواز 
گفت: هرچند همکاری خوبی بین آبفا و شهرداری در 
حال انجام است و امکانات بین دو دستگاه تقسیم می 
شود اما حل نهایی مشکل فاضلاب و آبگرفتگی منوط 
به توجه مدیران تصمیم گیرنده ای است که بودجه و 

منابع مالی را در اختیار دارند.
علیرضا عالی پور در جلسه بررسی وضعیت پروژه های 
 ۲۵ پنجشنه  روز  که  فاضلاب  و  سطحی  های  آب  دفع 
شهریور ماه در سالن جلسات شهرداری اهواز برگزار شد، 
اظهار کرد: طی بازدید امروز از نقاط آبگیر در سطح شهر 
بر  صرفاً  و  بودیم  مشکلات  عمق  شاهد  نزدیک  از  اهواز، 
گزارش ها و نامه ها بسنده نکردیم. وی با اشاره به ریشه دار 
بودن این مشکلات در شهر، افزود: کار برای رفع مشکلات 
باید اساسی و بنیادی در شهر انجام شود، عزم شهرداری 
اهواز و آبفا خوزستان جزم است تا این مشکلات برطرف 
شوند. سرپرست شهرداری اهواز گفت: پروژه های زیادی بین 
آبفا و شهرداری به صورت مشترک طراحی شده و در مرحله 

اول ۱۴۰ پروژه برای رفع ۵۶ نقطه بحرانی ، در دستور کار 
قرار دارد و در مرحله دوم نیز بالغ بر ۸۰ پروژه با عنوان 
علاج بخشی در دستور کار است. وی عنوان کرد: تعدادی 
از پروژه های جامع آب های سطحی نیز در دستور کار قرار 
دارد که به تدریج بخشی از پازل آب های سطحی مستقل 
در شبکه فاضلاب را اجرا می کند. وی اضافه کرد: اگرچه این  
پروژه ها زمانبر است، اگر منابع مالی شهرداری اهواز و آبفا 
به موقع تامین شود در یک بازه زمانی یکساله حدود ۵۰ 
درصد از مشکل نقاط فوق بحرانی شهر اهواز حل خواهد 
شد. عالی پور ادامه داد: در صورت تامین منابع مالی در یک 
بازه زمانی پنج ساله، طرح جامع آب های سطحی و طرح 
جامع فاضلاب به اتمام خواهند رسید، مشروط بر اینکه به 

نرخ سال ۱۴۰۰، بودجه ای معادل ۶ هزار و ۲۵۰ میلیارد 
عالی پور  تامین شود.  برای بخش آب های سطحی  تومان 
گفت: همکاری خوبی بین آبفا و شهرداری صورت گرفته 
و امکانات مابین طرفین تقسیم می شود؛ به طور مثال در 
نقطه ای شهرداری تامین کننده لوله است و اجرا با آبفا و در 
نقطه ای دیگر عکس این قضیه است. سرپرست شهرداری 
توجه  این معضلات  رفع  برای  تاکید کرد:  پایان  در  اهواز 
مدیران تصمیم سازی که در کشور، بودجه و منابع مالی 
را در اختیار دارند بسیار مهم است، چرا که مشکل اصلی 
زیرساخت اهواز در حال حاضر فاضلاب و آبهای سطحی 
است و حل نشدن این موضوع عوارض زیادی برای شهر 

به همراه دارد.

آذربایجان شرقی – لیلا پاشایی: سرپرست معاونت 
کل  دادگستری  جرم  وقوع  از  پیشگیری  و  اجتماعی 
آذربایجان شرقی بر لزوم رعایت الزامات و مقررات زیست 

محیطی در معدن مس سونگون ورزقان تاکید کرد.
احمد موقری در جلسه بررسی کارشناسی و تخصصی 
مشکلات احداث هیپ لیچینک جدید در معدن مس سونگون 
ورزقان، با بیان اینکه یکی از اولویت های اصلی و مهم دستگاه 
قضائی توجه به موضوع حقوق عامه است، اظهار کرد: موضوعات 
مربوط به محیط زیست از جمله شئون حقوق عامه می باشد 

که باید توسط صاحبان صنایع به ویژه در حوزه معدن و در 
آذربایجان شرقی  مس سونگون به دقت رعایت شود. وی هدف 
اصلی از برگزاری این جلسه را ایجاد تعامل و دست یافتن به 
نوعی توافق بین اداره کل حفاظت محیط زیست استان و 
مجتمع مس سونگون در ارتباط با حفاظت از محیط زیست 
مبنی بر ادامه فعالیت هیپ جدید عنوان کرد. موقری با اشاره 
به اینکه هیپ لیچینک فرآیندی است که طی آن ماده ای را 
که به عنوان هدف در نظر است، با انحلال در یک حلال مناسب 
جدا می کنند و سپس با روش های خاصی می توان ماده 
هدف را از حلال استخراج کرد، ادامه داد: این فرایند در صنایع 
شیمیایی و معدنی بسیار پر کاربرد است. به گفته وی هیپ 
لیچینک در صنعت مس به شکل الکترولیز، به طور مستقیم 
مس کاتدی تولید می کند و رهاسازی سیالات سمی از سایت 
هیپ لیچینگ به محیط زیست، می تواند سلامت اکوسیستم و 

جمعیت های انسانی اطراف آن را تحت تأثیر قرار دهد.
مدیران مس سونگون پاسخگو باشند

نیز  آذربایجان شرقی  مدیرکل حفاظت محیط زیست 
در این نشست موضع سازمان متبوع در مورد فعالیت هیپ 
جدید را نظارتی اعلام و با ابراز نگرانی های زیست محیطی 
موجود در این خصوص، یادآور شد: مدیران مس سونگون 
باید در این زمینه به نگرانی های حفاظت محیط زیست 
پاسخ دهند. حسن عباس زاده گفت: مدیران مس سونگون 
باید درباره فعالیت هیپ جدید و ضرورتی که می بایست از 
جانب سازمان صنعت، معدن و تجارت به عنوان متولی اصلی 
معادن و مجتمع مس سونگون قبل از شروع فعالیت انجام 
می شد، رعایت نشده است، را بیان و توضیحات کاملی در 
این خصوص ارایه کنند. پس از بحث و تبادل نظر به منظور 
دستیابی به راهکاری جهت حل مشکل در راستای ادامه 

فعالیت هیپ به لحاظ ضرورت موجود و نیز رعایت الزامات و 
مقررات زیست محیطی در جهت حفظ شرایط اکولوژیکی و 
گونه های جانوری و گیاهی منطقه، مقرر شد طی هفته آتی 
هماهنگی لازم برای بازدید میدانی از منطقه و محل احداث 
هیپ با هماهنگی مجتمع مس سونگون و اداره کل حفاظت 
محیط زیست آذربایجان شرقی انجام و متعاقب آن، طی 
جلسه ای شرایط موجود و امکان سنجی ادامه فعالیت هیپ از 
لحاظ شرایط زیست محیطی به صورت کارشناسی بررسی و 
تصمیم اجرایی لازم اتخاذ شود. مجتمع مس سونگون بزرگ 
ترین مجموعه معدنی شمال غرب کشور است در فاصله ۱۰۰ 
کیلومتری شمال شرق تبریز و ۲۵ کیلومتری شهر ورزقان و 
در همسایگی جمهوری های آذربایجان و ارمنستان قرار دارد 
که با یک میلیارد و ۵۰۰ میلیون تن ذخیره شناسایی شده، 

بزرگ ترین معدن مس کشور است.

قم- آیت الله العظمی سید محمدعلی علوی گرگانی 
از مراجع تقلید قم ضمن قدردانی از خدمات امدادگران 
کمیته امداد خواستار توجه بیشتر این نهاد به اشتغال و 

توانمندسازی افراد تحت حمایت شد.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی کمیته امداد، آیت الله العظمی 
سید محمدعلی علوی گرگانی از مراجع تقلید قم در دیدار با 
میرشکار مدیرکل کمیته امداد استان قم با معظم له ضمن 
قدردانی از خدمات خالصانه مدیران و امدادگران کمیته امداد 
استان قم، عملکرد خوب این نهاد در استان را نتیجه مدیریت 
شایسته و سعه صدر مدیران مجموعه به ویژه آقای میرشکار دانست 
و گفت: شنیده ام که ایشان در مدیریت، منظم و مرتب هستند و 

تمام سعی شان بر این است که از ایتام و محرومان با روی خوش 
استقبال شود و هیچ نیازمندی از کمیته امداد ناامید بیرون نرود. 
وی کمیته امداد را مرکزی برای تعلیم و تعلّم دانست و تصریح 
کرد: اشتغال و توانمندسازی مددجویان مهم ترین مسئله این 
نهاد است و باید به افراد بی بضاعت در زمینه های مختلف به ویژه 
اشتغال و کسب وکار آموزش بدهید. این مرجع تقلید با تأکید بر 
اینکه همّ و غمّ کمیته امداد باید اشتغال نیازمندان باشد گفت: به 

اشتغال و توانمندسازی محرومان بیشتر اهمیت بدهید و بیشتر 
سرمایه گذاری کنید تا آثار مثبت آن در جامعه بیشتر دیده شود. 
آیت الله العظمی علوی گرگانی افزود: وظیفه ما این است که برای 
شما دعا کنیم تا به مقصود برسید و من مثل همیشه دعاگوی 
امدادگران کمیته امداد هستم. در ابتدای این دیدار اکبر میرشکار، 
مدیرکل کمیته امداد استان قم نیز گزارش عملکرد این نهاد در 

سال جاری را ارائه و از حمایت های معظم له قدردانی کرد.

و  مدیرعامل  پاشایی:  لیلا   – شرقی  آذربایجان 
نائب رئیس هیئت مدیره شرکت هواپیمایی آتا گفت: 
یک فروند هواپیمای ایرباس A۳2۰ پس از نزدیک 
به سه سال زمین گیر شدن، مراحل بازسازی و پرواز 
آزمایشی را با موفقیت طی کرد و به ناوگان فعال این 

شرکت بازگشت.
مهدی فتحی افزود: این هواپیما در سایه زحمت و تلاش 

شبانه روزی مهندسان تعمیر، نگهداری و صلاحیت پروازی 
این شرکت و همچنین با مشارکت اداره مهندسی تعمیرات 
شرکت هواپیمایی آسمان، پرواز آزمایشی خود را با موفقیت 
و  ناوگان  بهسازی  و  توسعه  اینکه  بیان  با  وی  داد.  انجام 
افزایش ظرفیت پروازی جزو سیاست های شرکت هواپیمایی 
آتا در شرایط فعلی است، اظهار داشت: هواپیمای ایرباس آتا 
با شماره ثبت EP-TAC بعد از انجام چک های سنگین 

و تخصصی در آشیانه شرکت هواپیمایی آسمان به ناوگان 
فعال این شرکت ملحق شد.

فتحی همچنین یاد و خاطره مرحوم »وحید امیری نژاد«، 
از پرسنل سابق واحد تعمیر و نگهداری هواپیمایی آتا که در 
طول سالیان گذشته زحمت های زیادی برای بازگشت این 
هواپیما به ناوگان متحمل شده بود را گرامی داشت. شرکت 
هواپیمایی آتا در سال ۱۳۸۷ تاسیس و فعالیت رسمی و 

پروازی خود را مصادف با جشن های ایام الله دهه فجر سال 
۱۳۸۸ آغاز کرد. این شرکت هواپیمایی پیش از این نیز ۲ 

فروند هواپیمای خود را بازسازی و احیا کرده است.

آیت الله العظمی علوی گرگانی از مراجع تقلید:

همّ و غمّ کمیته امداد باید اشتغال نیازمندان باشد

پس از نزدیک به سه سال؛

ایرباس »آتا« به ناوگان فعال این شرکت هواپیمایی بازگشت

سرپرست شهرداری اهواز:

حل نهایی بحران دفع آب های سطحی و فاضلاب منوط به تخصیص اعتبارات ملی است

سرپرست معاونت اجتماعی دادگستری کل آذربایجان شرقی:

رعایت الزامات زیست محیطی در مس سونگون ضروری است

آذربایجان شرقی – لیلا پاشایی: نماینده ولی فقیه در آذربایجان شرقی 
و امام جمعه تبریز با تاکید بر ضرورت گرامیداشت هفته دفاع مقدس، 
گفت: حیات ما در سایه دفاع مقدس تضمین شده است و باید آن را 

گرامی داشت.
انتظامی  و  نظامی  فرماندهان  دیدار  در  آل هاشم  محمدعلی  حجت الاسلام 
آذربایجان شرقی و اعضای ستاد گرامیداشت چهل و یکمین سالگرد هفته دفاع 
مقدس استان با ایشان، افزود: شهدای دوران دفاع مقدس به ما حیات دوباره داده 

و جانبازان، ایثارگران و آزادگان نیز اقتدار و عزت کنونی را برای ما در سطح جهان 
به ارمغان آورده اند. وی با بیان اینکه صبوری پدران و مادران شهدا فراموش ناشدنی 
است، اظهار داشت: عظمت دفاع مقدس را نباید فراموش کرد و قدر آن را باید 
دانست زیرا مرور تاریخ نشان دهنده اهمیت آن است. امام جمعه تبریز با اشاره به 
اینکه بهتر است با مرور تاریخی ببینیم کجا بودیم و به کجا رسیده ایم و آنهایی 
که جنگ را علیه ما آغاز کردند و دوستان آن ها به کجا رسیده اند، بیان کرد: تاریخ 
با خودش عبرت ها دارد و از منظر باورهای اعتقادی، اجتماعی، ارادی و سیاسی 
تابلوهای گوناگونی را به تصویر می کشد. حجت الاسلام آل هاشم با اشاره به وقایعی 
که در طول تاریخ برای مدعیانی چون فرعون، قارون، صدام، حسنی مبارک و 
امثال آنان روی داده، ادامه داد: عظمت و صلابت کشور ما در سایه فداکاری های 
نیروهای مسلح اعم از سپاه، ارتش، بسیج، جهاد سازندگی و نیروهای مردمی حفظ 
شده است. وی یادآوری کرد: صدام، از حمایت همه جانبه ابرقدرت هایی چون 
آمریکا و شوروی سابق برخوردار بود و به دست همین آمریکا به دارآویخته شد و 

شوروی سابق نیز به کشورهای مختلف تجزیه شد. امام جمعه تبریز با بیان اینکه 
هم اکنون نیز ابهت آمریکا روز به روز کاهش می یابد و ضعف آن نمایان می شود، 
اظهار داشت: این کشور نیز در آینده به سرنوشت شوروی سابق گرفتار خواهد 
شد و هم اکنون تجزیه ایالت متحده آمریکا به گوش شنیده می شود و ۲۴ درصد 
از مردم این کشور نیز با تجزیه ایالت متحده آمریکا موافق هستند. حجت الاسلام 
آل هاشم، با اشاره به بازگشت ناوگروه نیروی دریایی ارتش جمهوری اسلامی ایران 
از مراسم رژه سالانه روسیه پس از ۷۶ روز به کشور، افزود: حضور این ناوگروه به 
همراه ۵۰ شناور و چندین جنگنده در این مراسم در کنار هیات های دیگر کشورها 
نشان از اقتدار نیروی دریایی ارتش جمهوری اسلامی ایران در دریاهاست. وی با 
اشاره به اهمیت و ارزش بالای دریانوردی نظامی جمهوری اسلامی ایران و حضور 
در اقیانوس اطلس شمالی، اظهار داشت: این ماموریت نخستین حضور نیروی 
دریایی ارتش جمهوری اسلامی ایران در نیمکره شمالی و طولانی ترین دریانوردی 

نظامی کشور با تجهیزات تولید داخلی است.

نماینده ولی فقیه در آذربایجان شرقی و امام جمعه تبریز:

حیات ما در سایه دفاع مقدس تضمین شده است
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